

Devenez membre de l'AQTr



Forfait AVANTAGE

Forfait exclusif aux maisons d'enseignement, aux centres de recherche, aux municipalités de moins de 50 000 habitants et aux associations ou à tout autre organisme à but non lucratif.

Forfait OPTIMUM

Forfait pour les entreprises, municipalités de plus de 50 000 habitants ou toute autre organisation.

		Option de base	Option tout inclus
Tarif (taxes applicables en sus)	150 \$ Taxes incluses : 172,46 \$	220 \$ Taxes incluses : 252,95 \$	465 \$ Taxes incluses : 534,64 \$
AVANTAGES			
Abonnement à l'infolettre	Illimité	Illimité	Illimité
Abonnements à la revue <i>routes et transports</i> - 2 parutions papier annuelles	1	1	3
Rabais PRÉFÉRENTIEL sur le tarif de base du Congrès et Salon : PROCHAIN ARRÊT!®	50 %	15 %	15 %
Rabais PRÉFÉRENTIEL sur le tarif de base des activités (colloques, déjeuners-causeries, etc.)	30 %	0 %	15 %
Rabais sur le tarif de base des formations pour tous les employés*	30 %	0 %	15 %
Accès aux formations en entreprise (minimum d'inscriptions de 12 membres)*			●
Droit de vote à l'assemblée annuelle des membres	●	●	●
Mention dans la page des membres sur le site internet	●	●	●
Mention dans le rapport annuel	●	●	●

* Des exceptions peuvent s'appliquer pour des formations particulières.

Pour toute question

Sheila Pentiah, Coordonnatrice Ventes et partenariats, 514 523 6444, poste 426, spentiah@AQTr.com

Become a member of the AQTr



AVANTAGE Package

Package exclusively for educational institutes, research centers, municipalities with less than 50,000 inhabitants and all non-profit organizations or associations.

OPTIMUM Package

Package for companies, municipalities with more than 50,000 inhabitants and all other organizations.

		Basic	All-Included
Fee (plus applicable taxes)	\$150 Tax included : \$172.46	\$220 Tax included : \$252.95	\$465 Tax included : \$534.64
ADVANTAGES			
Subscription to newsletter	Unlimited	Unlimited	Unlimited
Subscription to the magazine <i>routes et transports</i> - 2 annual paper publications	1	1	3
PREFERENTIAL Discount on the base price of the Convention and Trade Show: PROCHAIN ARRÊT!®	50 %	15 %	15 %
PREFERENTIAL Discount on the base price of activities (seminars, luncheons, etc.)	30 %	0 %	15 %
Discount on the base price of training sessions for all employees*	30 %	0 %	15 %
Training sessions for companies (minimum of 12 Member Subscriptions)*			•
Right to vote at the Annual General Meeting of Members	•	•	•
Name mentioned on the member page of the website	•	•	•
Name mentioned in the annual report	•	•	•

* Exceptions might apply on certain training sessions.

For any questions

Sheila Pentiah, Coordinator Sales and Partnerships, 514 523 6444, extension 426, spentiah@AQTr.com